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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXXV/22 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 25 sierpnia 2022 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1000 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz 

Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Agnieszka Wiśniewska – Przewodnicząca 

Gminnej Komisji Wyborczej w Seceminie oraz radni i sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 15  

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze radnego. 

3. Złożenie ślubowania radnego. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Secemin. 

6. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Secemin. 

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok; 

- uchwalenia statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Seceminie; 

- uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

- wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym oraz 

przedłużenia okresu trwania umowy dzierżawy; 

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości; 

- określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Secemin na rok szkolny 

2022/2023; 

- określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych  

i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 

przez Gminę Secemin. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zamknięcie XXXV sesji Rady Gminy Secemin. 
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Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XXXV sesję 

Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, w tym radnego elekta – Pana Rafała Włodarskiego, 

Panią Agnieszkę Wiśniewską – Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej, sołtysów, Pana 

Wójta, pracowników Urzędu Gminy. Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności oraz 

logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych 15 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest 

prawomocna. 

Ad.2. 

 W punkcie tym Pani Agnieszka Wiśniewska - Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Wyborczej w Seceminie wręczyła zaświadczenie o wyborze radnemu – Panu Rafałowi 

Włodarskiemu, pogratulowała wyboru oraz złożyła życzenia pomyślności w sprawowaniu tej 

funkcji. Gratulacje i życzenia złożył też Pan Przewodniczący. 

Ad. 3. 

 Następnie Pan Przewodniczący odczytał rotę i pan Rafał Włodarski złożył ślubowanie. 

Ad. 4.  

W punkcie tym Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym. 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Secemin. Pan Przewodniczący 

zaproponował, aby ten projekt uchwały umieścić w punkcie 8 jako ostatni podpunkt i poprosił 

radnych o przegłosowanie porządku obrad.  

Radni jednogłośnie opowiedzieli się „za” przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Do protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy 

Secemin. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6. 

Do protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy 

Secemin. 

 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.7. 

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności pomiędzy sesjami,  

a mianowicie: 

- 21.06.2022 r. w Urzędzie Miasta i Gminy Włoszczowa odbyło się Walne Zgromadzenie 

przedstawicieli Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej. Udział w nim ze strony Gminy Secemin 

wzięli również przewodniczący i wiceprzewodniczący Rady Gminy. 

W tym też dniu wójt wspólnie z sekretarzem gminy uczestniczyli w miejscowości Lipno  

w spotkaniu przedstawicieli gmin: Nagłowice, Oksa, Słupia Jędrzejowska, Radków, 

Moskorzew i Secemin, z udziałem pana Rafała Graczkowskiego. Tematem spotkania była 

przygotowywana Ponadlokalna Strategia Rozwoju dla tych sześciu gmin. 

- 24.06.2022 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się podpisanie umów  

na dofinansowanie przez Urząd Marszałkowski projektu pn. „Aktywna rekreacja w Seceminie”. 

Projekt obejmuje dofinansowanie przebudowy terenu przy pomniku obok Urzędu Gminy 

Secemin oraz zagospodarowanie terenu parku podworskiego. Urząd Marszałkowski 

reprezentował marszałek Andrzej Bętkowski oraz wicemarszałek Marek Jońca. Ze strony 

Gminy Secemin umowę podpisał Wójt oraz zastępca Skarbnika - pani Agnieszka Kurzelewska. 

- 01.07.2022 r. pan Wójt spotkał się z przedstawicielami śląskiej firmy produkującej stolarkę 

budowlaną w temacie wskazania i oględzin terenów pod ewentualną budowę zakładu.  

W tym też dniu odbyło się spotkanie z wójtem Gminy Kluczewska oraz kierownikiem Zakładów 

Komunalnych w Kluczewsku w temacie funkcjonowania tamtejszego Zakładu Komunalnego  

– jego zalet jak i również wad. 

- 04.07.2022 r. pan Wójt odbył  spotkanie z projektantem przebudowy odcinka drogi 

powiatowej w Seceminie (odcinek od ul. Czarnieckiego - droga woj. 786 do drogi gminnej  

ul. Jędrzejowska) w celu omówienia i zlecenia wykonania dokumentacji projektowej przejścia 

z chodnika przy ul. Jędrzejowskiej do chodnika przy drodze powiatowej. Projektant odniósł się 

też do uwag mieszkańców mających posesje przy drodze powiatowej odnośnie budowy 

chodnika po stronie wschodniej. 

- 05.07.2022 r. spotkał się z przedstawicielem firmy INWEST realizującej wymianę kruszywa 

na torowiskach kolejowych i składujących tzw. „odsiewkę” na rampie kolejowej  

w Żelisławicach. Ustalono warunki nieodpłatnego przekazania gminie ok. 250 ton tego 

materiału, który zaplanowano wykorzystać do utwardzenia newralgicznych odcinków drogi 

Żelisławice-Nadolnik. 

- 11.07.2022 r. w Lublinie w kancelarii notarialnej pan wójt podpisał akt notarialny  

z przedstawicielami PKP S.A. na przejęcie działek w Żelisławicach, na których usytuowana 

jest droga oraz parking wraz z chodnikiem od jezdni do peronu. Jest to akt wstępny. 
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Ostateczny będzie podpisany 30 sierpnia bieżącego roku. Koszt pozyskania tych działek 

opiewa na kwotę ok 10 tysięcy zł, ale ostatecznie uporządkuje ten temat. 

- 21.07.2022 r. brał udział w uroczystościach związanych ze Świętem Policji. Uroczystości te 

odbyły się w miejscowości Czarnca. 

- 25.07.2022 r. odbyło się spotkanie z projektantem w celu dopracowania i uszczegółowienia 

projektu zagospodarowania terenu sportowo-rekreacyjnego w Seceminie - rezygnacja  

z jednego z kortów tenisowych, zmiana koncepcji oświetlenia itp.). 

- 26.07.2022 r. – zostały otwarte oferty, które wpłynęły na ogłoszony przetarg na budowę 

oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej dla miejscowości Międzylesie. Najkorzystniejszą 

ofertę na budowę sieci złożyła firma BUDMONT w kwocie 2 814 945,00 zł (jedna z trzech 

ofert). Natomiast na budowę oczyszczalni wpłynęła jedna oferta w kwocie 5 001 180,00 zł, 

złożona przez Firmę EKOKONWOD. Dziś, po sesji zostaną podpisane umowy na realizacje 

tych zadań i ustalony zostanie harmonogram realizacji etapów tej inwestycji. Łącznie ta 

inwestycja zamknie się kwotą 8 milionów złotych. 

Następnie Pan Wójt zwrócił się do obecnych na Sali i powiedział, iż od 15 kwietnia bieżącego 

roku tj. od czasu I przetargu, na który nie zgłosiła się żadna firma, praktycznie codziennie 

przeprowadzał rozmowy, spotkania i negocjacje z wieloma firmami branży wodociągowo-

kanalizacyjnej. Prowadził też rozmowy i konsultacje z projektantami, inspektorami nadzoru  

i wójtami. Wszystko to miało na celu zachęcenie firm do wzięcia udziału w przetargu. 

Ostatecznie udało się wyłonić wykonawców, ale będzie to znacznie droższa inwestycja niż 

zakładano. Gmina zmuszona będzie do zaciągnięcia kredytu dlatego w najbliższej przyszłości 

będziemy mocno ograniczać wydatki. Musimy się z tym niestety liczyć w obecnej sytuacji 

gospodarczej kraju. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.8. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2022-2028. WPF została zaktualizowana do zmian wprowadzonych Zarządzeniami Wójta 

i uchwałami Rady Gminy Secemin. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Secemin 

wprowadzono następujące zmiany na przedsięwzięciach: 

- zmniejszono o 4 tysiące zł wartość nakładów na zadaniu Rozbudowa wodociągu  

w miejscowości Secemin; 

- zmniejszono o 222 510,00 zł wartość nakładów na zadanie „Budowa wodociągu  

Bichniów-Czaryż (łącznik); 
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- zwiększono nakłady o kwotę 1 881 773,31 zł na przedsięwzięcie „Budowa sieci kanalizacyjnej 

wraz z oczyszczalnią ścieków dla miejscowości Międzylesie” w związku z rozstrzygnięciem 

przetargu na to zadanie. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2022-2028 głosowało 15 radnych. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport z głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXV/280/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2022-2028. 

Następnie Pani Skarbnik odniosła się do zmian w budżecie Gminy Secemin na 2022 rok  

powiedziała, iż w związku ze zmianami wprowadzonymi do WPF na przedsięwzięciach 

dokonano tych samych zmian w budżecie Gminy. 

Ponadto zwiększono subwencję oświatową o kwotę 93 354 zł z tytułu nałożenia nowych zadań 

na gminy (zapewnienie dodatkowych specjalistów w placówkach oświatowych). Otrzymano 

zwrot środków w związku z wykonaniem funduszu sołeckiego za 2021 rok. Wprowadzono do 

budżetu środki w kwocie 8 108 zł na kształcenie dzieci z Ukrainy.  

Do budżetu wprowadzono także otrzymane dotacje na remont pomieszczeń USC oraz wypłatę 

zasiłków przez GOPS. 

Wprowadzono do budżetu nowe zadania inwestycyjne tj. budowa chodnika przy  

ul. Jędrzejowskiej w Seceminie, przebudowa drogi gminnej w miejscowości Gabrielów, 

przebudowa drogi gminnej w Seceminie – dojazd do oczyszczalni ścieków.  

Pozostałe wprowadzone zmiany to przesunięcia pomiędzy paragrafami. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXV/281/22 w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

Przystąpiono do rozpatrywania uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Seceminie. Głos zabrał Pan Sekretarz, który omówił projekt niniejszej uchwały. 

Zaznaczył, iż uchwałę należy przyjąć nowy statut między innymi ze względu na zmianę 

przepisów prawnych oraz w celu uporządkowania kwestii Biblioteki Publicznej.  
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Radny Tadeusz Pudło pytał jakie kwalifikacje muszą posiadać osoby zatrudnione w Bibliotece, 

gdyż nie ma zapisów na ten temat w statucie oraz ile osób pracuje w Bibliotece Publicznej  

w Seceminie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że pracownicy są zatrudniani na podstawie przepisów ustawy  

o bibliotekach oraz ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności gospodarczej  

i na obecną chwilę w Bibliotece są zatrudnione trzy osoby – Kierownik (powinien być dyrektor),  

księgowy (powinien być główny księgowy) i bibliotekarz (na ¾ etatu). 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w w/w sprawie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała 

Nr XXXV/282/22 w sprawie uchwalenia statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Seceminie. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie omówił 

również Pan Sekretarz. Wyjaśnił, że w dniu 1 sierpnia do Urzędu Gminy Secemin wpłynęła 

petycja w sprawie utworzenia młodzieżowej Rady Gminy. W związku z powyższym zebrała się 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która uznała niniejszą petycję za niezasługującą na 

uwzględnienie. Pan sekretarz powiedział, min. iż młodzieżowa rada gminy nie musi być 

obligatoryjnie powoływana. Może zostać powołana na wniosek wójta, lub zaineresowanych 

organizacji z terenu gminy, a do to pory nie było takich sygnałów. Ponadto wnoszący petycję 

nie jest z terenu gminy Secemin. 

Pan Przewodniczący dodał, iż temat utworzenia młodzieżowej Rady Gminy w Seceminie był 

poruszany kilka lat temu, jednak nic z tego nie wyszło, gdyż młodzież trudno jest zmusić  

do tego rodzaju pracy.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

głosowało 14 radnych.  

„Przeciw” – 1 głos (radny Rafał Włodarski) 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała  

Nr XXXV/283/22 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

W dalszej części posiedzenia powrócono do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie nieruchomości, do której odniósł się Pan Wójt i wyjaśnił, iż chodzi  

o wydzierżawienie pomieszczeń mieszczących przychodnię PAW-MED. Podmiot ten zwrócił 
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się do Gminy z prośbą o wydłużenie okresu dzierżawy. W związku z tym, iż wójt może zawrzeć 

umowę tylko na 3 lata, a podmiot chce, aby był to dłuższy okres, więc wymagana jest zgoda 

Rady Gminy. Według radcy prawnego urzędu najlepiej jest taką umowę zawrzeć na czas 

nieokreślony co uwzględniono w projekcie uchwały. 

W związku z tym, iż omawiany przez Pana Wójta projekt uchwały był ujęty później w przyjętym 

porządku obrad toteż pan przewodniczący poprosił o zachowanie kolejności.  

Wobec powyższego pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym oraz przedłużenie okresu trwania 

umowy dzierżawy. Wyjaśnił, iż do urzędu wpływają podania o wydzierżawienie, albo 

rezygnacja, albo przedłużenie umowy dzierżawy i to jest jedno z nich. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała  

Nr XXXV/284/22 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym oraz przedłużenie okresu trwania umowy dzierżawy. 

Powrócono do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości.  

Głos zabrał radny Edmund Nowak, który odniósł się do załącznika do uchwały i powiedział,  

że w związku z tym, iż gmina wyremontowała obiekt pod konkretny podmiot, to należałoby 

podwyższyć kwotę czynszu o 20 % zgodnie z obowiązującymi zapisami uchwały o gospodarce 

nieruchomościami i taki złożył wniosek. 

Pan Wójt odniósł się do powyższego i wyjaśnił, że przy umowie dzierżawy zawartej  

z przychodnią DENT-MED ten zapis nie był stosowany, pomimo tego, że pomieszczenia 

zostały wyremontowane. Podobnie było w innych umowach na dzierżawę. Było to też 

konsultowane z radcą prawnym, który powiedział, żeby nie robić wyjątków i również od tego 

podmiotu nie egzekwować tych 20%. 

Pan E. Nowak złożył wniosek, aby jednak ten zapis z uchwały o gospodarowaniu mieniem  

o podwyższeniu o 20% czynszu dzierżawnego w związku z przeprowadzonym przez Gminę 

remontem uwzględnić i przegłosować. 

W związku z powyższym Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

Po wznowieniu obrad o godzinie 945 Pan Przewodniczący powiedział, że szczegóły umowy 

należą do wójta, natomiast rada Gminy ma zdecydować czy wydzierżawić, czy nie. 

Pan Wójt odniósł się do powyższego i powiedział, że gospodarowanie mieniem leży  

w kompetencji wójta. Podkreślił, że warunki umowy były konsultowane z radcą prawnym 

urzędu. 
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Pan E. Nowak powiedział, że mógłby zarzucić wójtowi niegospodarność, gdyż są zapisy 

prawne, które radni uchwalili nie są egzekwowane. 

Pan Wójt jeszcze raz podkreślił, że warunki umowy były konsultowane z prawnikiem. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 1 głos (radny Edmund Nowak). 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do 

protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXV/285/22 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Secemin na rok szkolny 2022/2023 przedstawiła Pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż podjęcie tej 

uchwały jest konieczne, gdyż na jej podstawie obliczany jest zwrot kosztów przejazdu dla 

rodziców dowożących swoje dzieci do szkół poza gminą Secemin. Średnia cena paliwa została 

ustalona w oparciu o dane pozyskane ze stacji paliw położonych na terenie Gminy Secemin. 

Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXV/286/22 w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Secemin na rok szkolny 2022/2023. 

Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych  

i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez 

Gminę Secemin również przedstawiła Pani Skarbnik. Wyjaśniła, iż z dniem 1 września zostali 

zatrudnieni nowi nauczyciele (pedagog specjalny, psycholog, terapeuta pedagogiczny) dla 

których Rada Gminy musi ustalić obowiązkowy tygodniowy wymiar godzin zajęć. Ustawa Karta 

Nauczyciela zakłada, że maksymalnie może to być 22 godziny tygodniowo i taką liczbę godzin 

pracy zaproponowano w uchwale. 

Pan T. Pudło zauważył, iż ze strony radnych podjęcie uchwały w tej postaci to jest czysta 

formalność, bo cóż mogliby innego zrobić? 

Pan Przewodniczący powiedział, że radni mogliby zmniejszyć pensum dla tych nauczycieli. 

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXV/287/22 w sprawie  

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Secemin. 
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Ostatni projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Secemin omówił Pan Sekretarz. Wyjaśnił, iż do Urzędu wpłynęły wnioski od 

mieszkańców w sprawie chęci wykupu  działek gminnych, na co potrzebna jest zgoda radnych. 

Chodzi o dwie działki w miejscowości Secemin na ul. Kolejowej i na ul. Czarnieckiego i jedną 

w miejscowości Zwlecza.  

Pan Przewodniczący pytał czy jeżeli chodzi o działkę na ul. Kolejowej w Seceminie to czy jest 

to działka z oczkiem wodnym. 

Pan Sekretarz potwierdził, że tak. Innych pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono 

do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni. Przewodniczący stwierdził 

przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak 

Uchwała NR XXXV/288/22 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Secemin. 

Ad .9. 

W puncie tym Pan Przewodniczący zgłosił problem z tablicą reklamowa na  

ul. Partyzantów, która ogranicza widoczność na skrzyżowaniu.  

Pan Wójt powiedział, że zwróci się z prośbą do właściciela reklamy o jej przesunięcie tak, aby 

przywrócić widoczność.  

Sołtys sołectwa Międzylesie zwrócił się z prośbą o przycinkę drzew przy drodze powiatowej 

Secemin - Żelisławice, gdyż ograniczają widoczność i stwarzają niebezpieczeństwo dla ruchu 

drogowego. 

Pan Wójt obiecał, że sprawa zostanie zgłoszona do powiatu. 

Ad. 10. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął XXXV sesję Rady Gminy Secemin. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska             /-/ Bogdan Wasik 

 

 


